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Recent werd bekend dat Weert, Keent, in een landelijke top tien staat waarin het aandeel 
risicojongeren een rol speelt. Veel van die jongeren kunnen in de drugscriminaliteit belanden. Keent 
staat met 11,9% op de zevende plaats.  

Niet iets om trots op te zijn. Zeker gelet op alle activiteiten die gemeente Weert en partners 
waarmee zij samenwerkt (o.a. politie, Punt Welzijn) uitvoeren op het gebied van jeugd- en 
jongerenwerk, bestrijding criminaliteit en ondermijning. 

Uit benchmarkgegevens bij de Kadernota 2022 blijkt dat Weert veel middelen (geld, menskracht) 
inzet op bijv. versterken lokale basis, jeugd- en jongerenwerk, preventief beleid. De effecten blijken 
nu minder positief te zijn dan beoogd. De Weerter VVD heeft hierover alvast onderstaande vragen:

 was het college en/of een van de samenwerkingspartners hiervan op de hoogte?
 zo ja, waarom is de raad niet eerder geïnformeerd? 
 wat zijn de concrete gegevens voor Weert?
 hoe verhoudt zich dit tot de huidige en toekomstige inzet en beleid?

Alvast bedankt voor de beantwoording.

Marie-Thérèse van den Bergh,
Evert Kneepkens


